
 آرمان ملی: موضوع ساده بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی 
باشگاه استقلال به دلیل عدم پرداخت حق رشد مهدی قایدی و 

محمد محبی در فوتبال کشورمان پیچیده شده است. 
  بسته شدن پنجره 

خبر بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی استقلال درست در 
واپسین لحظات نقل و انتقالات منتشر شد. در واقع آبی پوشان به 
خاطر بدهی حق رشد ۲۰۰ میلیون تومانی با بسته شدن پنجره 
مواجه شدند، اما این خبر به حدی به هواداران استقلال فشار 
وارد کرد که همه تصور می کردند این باشگاه میلیاردها تومان 
بر سر یک پرونده بدهی دارد! با این شرایط هر زمان که استقلال 
مطالبات باشگاه شاهین بوشهر را پرداخت کند پنجره نقل و 
انتقالاتی اش باز می شود و می تواند قرارداد بلانکو را ثبت و کارت 

بازی این بازیکن را دریافت کند. 
 بیانیه استقلال 

باشگاه استقلال با ارسال نامه ای به سرپرست سازمان لیگ، 
به رفتارهای خارج از قانون دبیرکل فدراسیون در ماجرای بسته 
شدن پنجره نقل و انتقالاتی استقلال اعتراض کرد. این باشگاه 
اعلام کرد: استقلال بلافاصله پس از دریافت نامه فیفا مبنی بر 
پرداخت حق رشد مهدی قایدی و محمد محبی، ضمن ابراز 
تعجب از این موضوع که یک باشگاه منحل شده چگونه به سامانه 
فیفا دسترسی داشته، با سازمان لیگ مکاتبه کرد تا از کمیته 
تعیین وضعیت به عنوان مرجع قانونی استعلام گرفته شود. 
متاسفانه دبیرکل فدراسیون فوتبال جواب این استعلام را نه به 
باشگاه استقلال ابلاغ کرد و نه به اطلاع فیفا رساند و فیفا نیز بعد 
از ۴۵ روز، حکم به بسته شدن پنجره نقل و انتقالات استقلال 

داده است. 
در نامه اعتراضی باشگاه استقلال آمده؛ وقتی طبق استعلام 
گرفته شده از کمیته تعیین وضعیت، باشگاه شاهین بوشهر دیگر 
فعالیتی در سطح فوتبال ایران ندارد، یک باشگاه غیرفعال چگونه 
به سامانه فیفا دسترسی پیدا کرده و مدعی دریافت حق رشد 
شده است؟ کدام مقام اجرایی در فدراسیون در این تخلف نقش 
داشته است؟ باشگاه استقلال همچنین اعلام کرد مبلغ مورد 
نظر فیفا را تنها به حساب فدراسیون فوتبال ایران واریز خواهد 
کرد چرا که قانون می گوید وقتی تیمی فعالیت ندارد، مبلغ 
باید به حساب فدراسیون فوتبال واریز شود. همچنین باشگاه 

استقلال اشتباه دبیرکل که در نامه خواهان واریز پول به حساب 
بازیکنان شده را نشان از اشراف نداشتن دبیرکل به موضوع 
دانست و اعلام کرد همین نداشتن اشراف باعث شد پنجره نقل 
و انتقالات استقلال در آخرین روز نقل و انتقالات تابستانی بسته 
شود. باشگاه استقلال از ریاست فدراسیون فوتبال و سرپرست 
سازمان لیگ درخواست می کند تا مانع از تکرار این اتفاق تلخ 
شوند. باشگاه استقلال تاکید دارد رای تعیین وضعیت مبنی بر 
فعال نبودن باشگاه بوشهری ۲۰ مرداد صادر شده و دبیرکل از 
اعلام این رای امتناع کرده است. پشت این امتناع چه علتی نهفته 
است؟ باشگاه استقلال از دبیرکل خواست حداقل یک استعلام از 
فیفا بگیرد و سوال کند حالا که کمیته تعیین وضعیت اعلام کرده 
باشگاه خواهان، فعالیتی ندارد آیا رای علیه استقلال لازم الاجرا 
است، اما دبیرکل فدراسیون فوتبال حتی حاضر به این همکاری 

ساده با باشگاه استقلال هم نشد. 
 پشت پرده 

موضوع »بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه استقلال 
به دلیل عدم پرداخت حق رشد مهدی قایدی و محمد محبی 
است.« موضوعی کاملًا ساده و همیشگی در فوتبال ما؛ اما این  
بار با ابعاد بسیار پیچیده! پیگیری تسنیم در این خصوص نشان 
می دهد باشگاه شاهین بوشهر که حالا حکم بستن پنجره 
نقل و انتقالاتی باشگاه استقلال را گرفته، طبق بخشی از حکمی 
که در مردادماه سال جاری از سوی کمیته وضعیت بازیکنان 
صادر شده، غیرفعال تلقی شده، اما این حکم نزد دبیرکل 
فدراسیون فوتبال مانده و حدود 1۰ روز پیش ابلاغ شده است، 
یعنی زمانی که باشگاه شاهین توانسته پیش از آن از طریق 
سیستم TMS فدراسیون فوتبال با فیفا مکاتبه و باشگاه استقلال 
را در پرونده حق رشد قایدی و محبی محکوم کند. ماجرا از این 
قرار است که علی خطیر زمانی که سمتی در باشگاه استقلال 
نداشت، به عنوان وکیل باشگاه شاهین بوشهر کارهای مربوط به 
دریافت حق رشد مهدی قایدی را از باشگاه شباب الاهلی امارات 
دنبال می کند. این موضوع به محل اختلاف باشگاه بوشهری 
با خطیر تبدیل شده و پرونده ای در کمیته وضعیت تشکیل 
می شود. کمیته وضعیت پس از بررسی این پرونده، در مردادماه 
حکمی صادر می کند که طبق آن باشگاه شاهین بوشهر به دلیل 
عدم فعالیت از سال 9۵ به بعد، غیرفعال تلقی شده و به این 

ترتیب حق رشد مهدی قایدی باید به حساب فدراسیون فوتبال 
واریز شود. این حکم اما همان طور که اشاره شد تا حدود 1۰ روز 
پیش در کِشوی دبیرکل فدراسیون فوتبال باقی مانده و باشگاه 
شاهین در پرونده ای دیگر این بار علیه باشگاه استقلال با فیفا 
وارد مکاتبه شده و برای دریافت حق رشد مهدی قایدی و محمد 
محبی اقدام می کند و در نهایت پنجره نقل و انتقالاتی آبی پوشان 
را می بندد. اتفاقی که باعث شده باشگاه استقلال نسبت به آن 
معترض باشد و در بیانیه خود نیز به این موضوع اشاره کند که 
چرا یک باشگاه غیرفعال به سیستم TMS فدراسیون فوتبال 
دسترسی داشته است؟ همین موضوع در فدراسیون فوتبال به 
یک اختلاف نظر بزرگ تبدیل شده و مشخص نیست چرا دبیرکل 
و امور بین الملل فدراسیون فوتبال برخلاف حکم کمیته وضعیت، 
چنین اجازه ای به باشگاه شاهین بوشهر داده اند. ماجرای عجیب 
باشگاه شاهین بوشهر اما به همین جا ختم نمی شود. با توجه به 
باز بودن سیستم TMS این باشگاه، اکنون فدراسیون فوتبال دو 
راه دارد. اول اینکه به فیفا اعلام کند باشگاه شاهین از سال 9۵ 
به بعد غیرفعال بوده که در این صورت باید توضیح دهد چطور 

سیستم TMS این باشگاه تاکنون باز بوده است. 
راه دوم این است که برخلاف حکم کمیته وضعیت، باشگاه 
شاهین بوشهر، فعال اعلام شده و حق رشد قایدی و محبی به 
حساب این باشگاه بوشهری واریز شود. اتفاقی که در صورت بروز 
آن باید احتمالاً در آینده منتظر پرونده  حق رشد مهدی طارمی 
نیز بود و در آن صورت هم باید مبالغ مربوط به حق رشد این 
بازیکن نیز به حساب باشگاه شاهین واریز شود! در واقع اکنون 
فدراسیون فوتبال در دوراهی سختی قرار گرفته و به نوعی با این 

ماجرا دچار بحران شده است. 
نامه ای در روزهای گذشته منتشر شد که در آن هدایت 
ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال در تاریخ ۲۰ خردادماه 
دستور رفع تعلیق باشگاه شاهین را امضا کرده است، اما 
پیگیری ها نشان می دهد این نامه مربوط به قبل از حکم کمیته 
وضعیت فدراسیون فوتبال است. ضمن اینکه ماجرای رفع تعلیق 
باشگاه شاهین، با حکم کمیته وضعیت متفاوت است و طبق 
این حکم، باشگاه شاهین از سال 9۵ به بعد غیرفعال بوده و به 
همین دلیل نیز حق رشد بازیکنان سابق این تیم باید به حساب 

فدراسیون فوتبال واریز شود. 
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گفت وگو

از کشوی دبیرکل تا حق رشد قایدی و محبی 

 پشت پرده بسته شدن 
پنجره استقلال 

  کوتاه 
ایسنا: بازیکن پیشین تراکتور، نبود مهاجم نوک با 
تجربه را بزرگ ترین مشکل این تیم قلمداد کرد. سیدمهدی 
سیدصالحی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: بازیکنان بسیاری 
در نقل وانتقالات از تراکتور جابه جا شدند، ۸۰ درصد تیم از هم 
پاشید و این امر موجب از هم گسستگی نفرات تراکتور شد. او 
ادامه داد: قرعه دشوار تراکتور در لیگ برتر و واگذاری نتایج و 
همچنین بازی پلی آف لیگ قهرمانان آسیا، همگی در ابتدای 
فصل، باعث شد تا تیم، تعادلش را از دست بدهد و این تیم برای 
بهبود وضعیت نیازمند زمان است. سیدصالحی بزرگ ترین 
اشتباه تراکتور در نقل وانتقالات را عدم جذب مهاجم نوک 
باکیفیت دانست و گفت: از دست دادن رضا اسدی و محمدرضا 
اخباری و عدم توانایی جذب جایگزین برای این دو تاثیر منفی 
روی تراکتور گذاشت، نبود مهاجم با تجربه بزرگ ترین مشکل 
تراکتور است و حسین پورحمیدی دروازه بان این تیم نیز برای 
اولین بار برای یک تیم بزرگ بازی می کند. پیشکسوت تراکتور 
در رابطه با جذب رضا عبدی اذعان کرد: عبدی بازیکن خوبی 
است، اما تراکتور به مهاجم با تجربه تر نیازمند است، او در 
پرسپولیس هم اکثرا نیمکت نشین بود. سید صالحی در خصوص 
چهار هفته ابتدایی لیگ برتر فوتبال ایران خاطرنشان کرد: تیم ها 
درحال شناخت یکدیگر هستند و معتقدم لیگ امسال نسبت به 

سال های گذشته پویاتر خواهد بود. 

بیــن المــلل 
  سرمربی یوونتوس تیمش را مدعی قهرمانی در 
رقابت های فصل جاری سری A ایتالیا نمی داند و معتقد است 
تیم های اینتر، ناپولی و میلان مجهزتر هستند. ماسیمیلیانو 
آلگری که شاگردانش در هفته سوم سری A ایتالیا موفق شدند 
با نتیجه ۲ بر صفر امپولی را از پیش رو بردارند، پس از این بازی 
در گفت وگو با شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا«، درباره 
وضعیت هافبک فرانسوی اش که به نظر می رسید با لمس پشت 
ران پایش زمین را ترک کرد، گفت: ما هنوز چیزی نمی دانیم، 
پوگبا پشت ران پایش احساس درد داشت، بنابراین خواهیم دید 
که نتیجه آزمایش های تکمیلی چه خواهد بود. پل به زمین آمد 
و به مدت نیم ساعت کیفیت بازی اش را نشان داد. وی همچنین 
درباره عملکرد تیمش اظهار داشت: این یک عملکرد خوب 
مقابل امپولی بود، این در حالی است که بازی مقابل این تیم 
آسان نیست. ما عملاً هیچ موقعیتی به آنها ندادیم اما باید در یک 
سوم  پایانی زمین یا در ضربه پایانی با آرامش بیشتری کار کنیم، 
چون کمی بیش از حد عصبی بودیم. اینها چیزهایی هستند که 
با گذشت زمان در آنها بهتر خواهیم شد. سرمربی یوونتوس که 
تیمش به خاطر کسر امتیازی که فصل گذشته داشتند، شانس 
حضور در رقابت های این فصل لیگ قهرمانان اروپا را از دست 
دادند، صحبت های خود را این طور به پایان برد: هیچ کس دوست 
ندارد از لیگ قهرمانان بیرون باشد. ما فصل گذشته در جدول 
سوم شدیم، بنابراین به راحتی می توان گفت که یووه فصل 
گذشته ناکام ماند، اما ما بدون کسر امتیاز سوم شدیم. تیم هایی 
مانند اینتر، ناپولی و میلان هستند که برای کسب اسکودتو 
مجهزتر هستند. ما باید خوب عمل کنیم که تا حد امکان به 
آنها نزدیک شویم و در جمع چهار تیم برتر قرار بگیریم. ممکن 
است اتفاقاتی بیفتد و ما خودمان را در کورس قهرمانی ببینیم 
اما نمی توان گفت که ما جزو مدعیان هستیم. یوونتوس با این 
برد 7 امتیازی شد و به رده سوم جدول رده بندی سری A صعود 
کرد و پشت سر اینتر و میلان ایستاده که به ترتیب در رده های 

اول و دوم ایستاده اند. 

 قول پاداش میلیاردی میراسماعیلی  
به مدال آوران جودو 

ایسنا: آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون 
جودو در جریان بازدید مریم کاظمی پور معاونت 
توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان و 
مهین فرهادی زاد نایب رئیس کمیته ملی المپیک 
از اردوی تیم ملی جودوی بانوان گفت: امروز روز 
بزرگی برای ما است، تعلیق ما روزهای پایانی 
خود را سپری می کند و ممنونم از شما خواهران 
گرامی که به عنوان اولین مسئولان ورزش در 
اردوی تیم ملی جودو بانوان حضور پیدا کردید 
و به بچه های ما سرزدید. ما برای بیشتر شدن 
سهمیه بانوان در بازی های آسیایی تلاش کردیم، 
اما متاسفانه نشد و دوستان عزیز یک سهمیه به 
ما دادند و این یک سهمیه هم برای ما ارزشمند 
است. قطعا ویزر رئیس فدراسیون جهانی در 
بازی های آسیایی هانگژو حضور خواهد داشت، 
قطعا درخشش مریم بربط در هانگژو می تواند به 
جودوی بانوان کمک کند تا ما پس از درخشش 
بربط یک سهمیه حضور در مسابقات جهانی و 
یک سهمیه حضور در بازیهای المپیک پاریس 
را از ویزر بگیریم. میراسماعیلی در مورد پرداخت 
پاداش به مدال آوران در بازی های آسیایی 
اظهار داشت: خوشبختانه مسئولان کمیته 
ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان نزدیک به 
1۵ هزار دلار برای نفرات اول در بازیهای آسیایی 

هانگژو پاداش در نظر گرفته اند.

خارج ازمستطیل سبز

 رکورد خاص اینتر میامی 
 از زمان حضور لیونل مسی 

باشگاه فوتبال آمریکایی اینتر میامی از زمان 
حضور لیونل مسی مهاجم آرژانتینی شکست 
نخورده است. تیم متعلق به دیوید بکام، ستاره 
باشگاه  و  انگلیس  فوتبال  تیم ملی  پیشین 
منچستریونایتد از زمان امضای قرارداد با لیونل 
مسی تاکنون 11 بازی در تمامی رقابت ها 
انجام داده است. در این دیدارها اینتر میامی 
1۰ برد و یک تساوی کسب کرده است. در 
سه بازی اینتر میامی در ضربات پنالتی پیروز 
شد. لیونل مسی در این دیدارها 11 گل زد و ۸ 
پاس گل داد. در پایان ماه گذشته میلادی اینتر 
 MLS + MX League Cup میامی قهرمان
شد. این نخستین جام برای لیونل مسی برای 
باشگاه جدیدش بود. اینتر میامی در حال حاضر 
با ۲۵ امتیاز در رده چهاردهم جدول رده بندی 

کنفرانس شرق MLS قرار دارد. 

خبـــــر

مقایسه کیفیت لیگ ایران و عربستان 

وقتی رقابت های لیگ عربستان را می بینیم، می فهمیم که 
لیگ برتر فوتبال ایران کیفیتی ندارد. طوری شده که بازیکنان 
رئال مادرید، لیگ عربستان را نگاه می کنند. ما هم فوتبال 
خودمان را که نگاه می کنیم، بعد از 1۰ دقیقه خواب مان 
می گیرد و چُرت می زنیم. مسابقات لیگ برتر کماکان مثل 
سال های گذشته است، تیم هایی که هزینه بیشتری کرده اند و 
بازیکنان بهتری گرفته اند یک مقدار بازی شان نسبت به سایر 
تیم های دیگر که هزینه و یارگیری مناسب نداشتند، بهتر بوده 
است. در ۴ هفته ابتدایی لیگ برتر تاکتیک خاصی ندیدم. 
همچنان بازی ها یکنواخت، بازیکنان سردرگم، بزن زیر توپ و 
بدون برنامه برای رسیدن به گل در اکثر مسابقات است. امیدوارم 
مثل سال های گذشته صنعت نفت دلهره و استرس سقوط به 
لیگ دسته یک را نداشته باشد. این تیم همیشه با مشکلات 
مالی دست به گریبان بوده و در جذب بازیکنان شاخص کمبود 
منابع مالی دارد. مسائل دیگر هم دست به دست هم می دهد تا 
نقت آبادان با مشکلاتی روبه رو باشد و هواداران و پیشکسوتان 
اضطراب عدم نتیجه گیری تیم شان را داشته باشند. در لیگ برتر 
فوتبال ایران تعطیلات را همیشه داشتیم، اما تیمی که برای 
آمادگی در کوران مسابقات، بدنسازی داشته است این گونه 
وقفه ها باعث می شود که دوباره در تعطیلات بلندمدت بدنسازی 
داشته باشد. هیچ جای دنیا این گونه مسابقات لیگ شان را 
برگزار نمی کنند. آنقدر مشکلات و گرفتاری وجود دارد که 
وضعیت تیم ملی فوتبال دورنمای خوبی از خود نشان نمی دهد. 
برای آماده  شدن بازیکنان تیم ملی به منظور شرکت در جام 
ملت های آسیا بازی های تدارکاتی را با تیم های درجه -۲ ۳ در 
نظر می گیرند. چون این مسابقات هیچ ارزش فنی برای بازیکنان 
و کادر فنی تیم ملی ندارد و بازی های زیاد جالبی برای تیم ملی 
ایران نخواهد بود. باید با تیم های قوی دنیا هرچند آفریقایی بازی 
داشته باشیم تا نقاط ضعف تیم مان مشخص شود و ایرادات و 
مشکلات فنی را پوشش بدهیم. بر همین اساس فرق می کند تا 
با کشورهای قدرتمند فوتبال دنیا بازی کنیم تا رشد و پیشرفتی 
در تیم ملی مان داشته باشیم. برای فوتبال مان در هر رده سنی 
برنامه ریزی اصولی، هزینه، امکانات و تجهیزات مناسبی تدارک 
دیده نمی شود. برای تیم امید نیز بازی های تدارکاتی ایده آلی 
در نظر گرفته نمی شود و مشکلات تیم ملی بزرگسالان هم در 
اینجا وجود دارد. به خاطر همین است که همیشه برای صعود به 

المپیک ناامید هستیم. 

محسن یوسفی بازیکن سابق تیم استقلال 
در خصوص وضعیت شاگردان جواد نکونام و 

کیفیت رقابت های لیگ صحبت کرد. 
 درباره عملکرد تیم فوتبال استقلال 

در مسابقات لیگ چه نظری دارید؟
 کسب 9 امتیاز در ۴ هفته آنچنان نتیجه 
عالی برای استقلال محسوب نمی شود و 
پیروزی مقابل صنعت نفت، ملوان و استقلال 
خوزستان دلیلی برای داشتن وضعیت ایده آل 
نیست. استقلال اسمش بزرگ است و در هر 
شرایطی، حتی بدون سرمربی هم ابتدای 
هر فصل مدعی قهرمانی است. کار بازیکنان، 
مربیان و اعضای تیم فوتبال استقلال جایی 
سخت تر می شود که هواداران فقط قهرمانی 
می خواهند. در مجموع باید دید در پایان 
فصل استقلال چه عملکرد و عنوانی را در 
مسابقات به دست می آورد. فقط به خاطر اینکه 
بازیکنان خوب در استقلال حضور دارند، فعلًا 
تیم به سمت جلو می رود، اما این موارد دلیل 
نمی شود که فکر کنیم تیم مشکلی ندارد. 
استقلال در هفته های اخیر هنوز نشانی از یک 
تیم خوب و مدعی برای قهرمانی ندارد، چون 
سرمربی ارتباط خوبی با مدیرعامل ندارد و 
نفرات مدنظر کادرفنی در پست های مختلف 
از سوی مدیریت جذب نشده اند. بهتر است 
هر چه زودتر مشکلاتی که در باشگاه وجود 
دارد، برطرف شود تا در انتهای فصل باز هم 

حسرت نخورند. 
عربستان  در  باشگاهی  فوتبال   

پیشرفت زیادی داشته است!
 فضای فوتبال عربستان دیگر در حد آسیا 
نیست و رسیدن به فوتبال آنها دیگر غیرممکن 
است. قطر استادیومی ساخت که بعد از اتمام 
رقابت های جام جهانی به کشور دیگری منتقل 
شد و بالطبع داشتن این امکانات و تجهیزات 
باعث رشد و پیشرفت فوتبال شان می شود. در 
حالی که ورزشگاه آزادی را هر چند سال یک 
بار بازسازی می کنند و باز هم درست نمی شود. 
برای پیشرفت ابتدا باید ساختار و برنامه داشت. 
از سوی دیگر عدم امکانات و تجهیزات در 
فوتبال تأثیر منفی روی این رشته پرطرفدار 

خواهد گذاشت. 
 آیا تیم ملی می تواند در جام ملت های 

آسیا موفق باشد؟
 بازی های تدارکاتی که برای تیم ملی 
فوتبال تدارک دیده می شود آنچنان بازی های 
تأثیرگذاری نیست که چیزی به داشته های 
فنی مربیان و بازیکنان اضافه کند، اما با این 
حال تیم ملی فوتبال ایران همیشه جز مدعیان 

قهرمانی در جام ملت های آسیا بوده است. 

ابراهیم قاسم پور 
 عضو پیشین هیات مدیره باشگاه استقلال

یوسفی:
فضای فوتبال 

عربستان دیگر در حد 
آسیا نیست

اعضای کادر فنی و بازیکنان 
ن  ا یر ا ل  تبا فو تیم ملی 
 ساعت ٣٠:١۴ به وقت محلی 
)١۵ به وقت تهران( وارد شهر 
پلودیف بلغارستان شدند 
تا آماده دیدار دوستانه برابر 

تیم ملی این کشور شوند. 

سرخیو راموس برای امضای 
قرارداد با باشگاه سویا و در حالی 
که یکدست مشکی پوش بود، 
وارد شهر زادگاهش شد. راموس 
محصول آکادمی سویاست ولی 
از سال 2٠٠۵ به رئال مادرید رفت 

و از سویا دور شد. 

امین پیل علی که مثل حزباوی 
عضو تیم جوانان ایران در 
مسابقات قهرمانی آسیا بود و 
جزء مهره های اصلی و کلیدی 
این تیم به شمار می رفت، حالا 
در انتقالی جذاب از آکادمی 

کیا راهی لوسیل قطر شد. 

ت
شــ

س نو
       انتقال به قطر   ورود کاروان بازگشت به زادگاه عک

آزمون لیگ اروپا را از دست می دهد؟ 

سهراب انتظاری: پرسپولیس در آسیا دست و پا بسته نیست

به نظر می رسد سردار آزمون نمی تواند رم را در 
لیگ اروپا همراهی کند. به گزارش روزنامه کوریره 
دلو اسپورت، رم در حال تهیه فهرست بازیکنانش 
برای حضور در لیگ اروپاست. باشگاه پایتخت نشین 
فوتبال ایتالیا به دنبال رسیدن به سومین فینال متوالی 
اروپایی اش است که این بار در دوبلین برگزار خواهد 
شد. رم باید به زودی فهرست بازیکنانش را برای حضور 
در لیگ اروپا اعلام کند. این باشگاه ایتالیایی احتمالا 
به دلیل پارامترهای یوفا مجبور باشد بدون دو خرید 
جدیدش در این رقابت ها حضور داشته باشد. این 
روزنامه مدعی شده است به احتمال زیاد راسموس 
کریستنسن و سردار آزمون از فهرست ژوزه مورینیو 
خارج خواهند شد. کریستنسن با توجه به اینکه در 
پست دفاع راست پشت سر کارسدوپ و چلیک است 
شانس حضور کمی خواهد داشت.  همین امر در مورد 

آزمون نیز صدق می کند که پشت سر بازیکنانی مانند 
آندره آ بلوتی و روملو لوکاکو قرار دارد. رم دو فصل پیش 
توانست با برتری برابر فاینورد، قهرمان لیگ کنفرانس 
اروپا شود که اولین قهرمانی این تیم در رقابت های 
اروپایی است. جالوروسی فصل قبل نیز توانست به 
فینال لیگ اروپا راه یابد ولی در فینال بوداپست برابر 
سویا در ضربات پنالتی شکست خورد و از رسیدن به 
عنوان قهرمانی بازماند. رم فصل قبل باز هم در کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان ناکام ماند و امسال در لیگ 
اروپا حضور دارد.  سردار آزمون به صورت قرضی با 
بند حق خرید به رم پیوسته است و پیراهن شماره 17 
را این تیم بر تن خواهد کرد. او می تواند در مجموع با 
پرداخت 1۲. ۵ میلیون از سوی رم در تابستان آینده 
به صورت دائمی به این تیم ایتالیایی بپیوندد. او در دو 
جام جهانی ۲۰1۸ و ۲۰۲۲ حضور داشت و تاکنون 

پیراهن تیم های روبین کازان، روستف و 
زنیت و هم چنین بایرلورکوزن را بر تن 
کرده است. او در دوران حرفه ای اش با 

تیم های باشگاهی در ۳1۶ بازی 11۵ گل 
به ثمر رساند و ۴۸ پاس گل داده است. آزمون 

در تیم ملی ایران نیز ۴۵ گل به ثمر رسانده و 
در 71 بازی 9 پاس گل داده است. 

چهار قهرمانی در لیگ برتر 
روسیه، یک جام حذفی 
و دو سوپرجام روسیه و 
بهترین  عنوان  کسب 
گلزن لیگ روسیه در 
فصل -۲۰۲۰ ۲۰19 
از جمله افتخارات این 

فوتبالیست است. 

سهراب انتظاری بازیکن سابق پرسپولیس درباره قرعه 
پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا اظهار کرد: درست است 
تیم های عربستانی هزینه های زیادی را انجام داده و بازیکنان 
بزرگی را جذب کرده اند، اما پرسپولیس هم تیم باکیفیتی است. 

 عملکرد پرسپولیس 
سهراب انتظاری، بازیکن سابق پرسپولیس در گفت وگو با 
ایسنا، درباره عملکرد این تیم در هفته های ابتدایی لیگ برتر 
اظهار کرد: به نظر من پرسپولیس لیگ را خوب شروع کرد و 
درست است که تماشاگران در هفته های ابتدایی در ورزشگاه ها 
حضور نداشتند، اما این تیم توانست امتیازات لازم را جمع آوری 

کند. 
 غافلگیری؟

او ادامه داد: در دو بازی ابتدایی پرسپولیس هر دو را پیروز 
شد. مقابل تیم جوان ذوب آهن هم به نظرم غافلگیر شد و در 
دیدار برابر فولاد در اهواز هم در نیمه دوم با ارائه یک بازی 
هجومی توانستند به برتری برسند. باید قبول کنیم با توجه به 
ابتدای فصل و بدنسازی تیم ها بازیکنان هنوز به آمادگی کامل 

نرسیده اند. پرسپولیس هم در آن آب وهوا توانست ۳ امتیاز با 
ارزش را کسب کند. 

 نگرانی قرمزها 
بازیکن سابق پرسپولیس درباره عملکرد مهاجمان این تیم 
خاطرنشان کرد: در ۲، ۳ سال اخیر باب شده است که می گویند 
پرسپولیس مهاجم ندارد و جالب اینکه مسئولان باشگاه هم 
هیچ کاری را انجام نمی دهند. شاید به خاطر مسائل مالی باشد  

یا سقف قرارداد. 
البته فصل گذشته با همین مهاجمان هم قهرمان لیگ شدیم 
و هم جام حذفی. مهم ترین نگرانی حال حاضر مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیاست که باید قطعا برای آن بازی ها مهاجم با تجربه 
جذب کنیم. فدراسیون فوتبال قانون سقف قرارداد را گذاشته 
که باعث شده باشگاه ها در مضیقه قرار بگیرند و نتوانند بازیکنان 

با کیفیت جذب کنند. 
 قرعه آسیایی 

انتظاری درباره قرعه پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا بیان 
کرد: درست است که تیم های عربستانی هزینه های زیادی را 

انجام داده و بازیکنان بزرگی را جذب کرده اند اما پرسپولیس 
هم تیم با کیفیتی است و تجربه ۲ بار نایب قهرمانی آسیا را در 
چند سال اخیر در کارنامه خود دارد. پرسپولیس تیم دست و پا 
بسته ای در این مسابقات نخواهد بود و قطعا حرف های زیادی 
برای گفتن خواهد داشت. او درباره اینکه آیا پرسپولیس توانایی 
صعود از این گروه را دارد، تصریح کرد: شک نکنید پرسپولیس 
توانایی صعود از این گروه را دارد. البته روی کاغذ نمی توانیم 
قول صعود بدهیم و باید تلاش کنیم و ابزار را برای سرمربی 

فراهم کنیم. 
 تیم های راحت؟

بازیکن سابق تیم ملی درباره لیست اخیر تیم ملی گفت: 
قرار است ۲ بازی دوستانه انجام دهیم اما این را هم باید در نظر 
بگیریم بازی مقابل آنگولا چه کمکی به فوتبال ما می کند. لیگ 
را شروع نکرده تعطیل می کنیم. تیم های بزرگ مثل ژاپن و 
عربستان و کره جنوبی با تیم های بزرگ در دنیا بازی می کنند، 
اما ما از ترس باخت و فشار ناشی از آن به دنبال بازی با تیم های 

راحت هستیم. 


